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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Op zondag 12 september 2015 zond de KRO een aflevering van De Monitor uit over beroepsziekten bij de 
brandweer. In deze aflevering wordt gesteld dat het merendeel van de brandweerkazernes en 
brandweerposten nog niet beschikken over een zogenoemde  “schone zone”. Deze schone zone moet 
ervoor zorgen dat brandweerlieden niet continue onder invloed staan van schadelijke roetdeeltjes die na een 
brand op onder andere de pakken en de voertuigen van de brandweer achterblijven. Deze roetdeeltjes 
geven een verhoogd risico op bepaalde vormen van kanker. Ook blijkt uit deze uitzending dat de registratie 
van beroepsziekten bij de brandweer achter blijft. Deze conclusies worden onder andere onderbouwd door 
een rapport van de inspectie SZW, zoals gepubliceerd op 4 juni 2015, waarbij de brandweer binnen 19 
veiligheidsregio’s  is onderzocht. De fractie van D66 heeft daarom de volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van de bevindingen van De Monitor? 

2. Is het college op de hoogte van het rapport van de inspectie SZW? 

3. Kunt u aangeven in hoeverre de VRBZO op dit moment voldoet aan de eisen van Risico- 

inventarisatie & evaluatie (RI&E), zoals gesteld door de inspectie SZW? Indien de veiligheidsregio 

tot op heden niet voldoet aan de gestelde eisen, wat gaat het college doen om ervoor te zorgen dat 

de brandweerlieden in Helmond wel zo goed mogelijk beschermd worden tegen beroepsziekten?  

4. Wat doet het college er aan om te zorgen dat de RI&E hoog op de agenda staat bij de 

veiligheidsregio?  

5. Wordt bij de dossiervorming van individuele brandweerlieden ook een incidentenregistratie gedaan 

en een registratie van (beroeps)ziekten? En zo nee, waarom niet? 

 
In afwachting op uw antwoord verblijf ik,  
 
Hartelijke groet,  
Namens de fractie D66Helmond 
Noureddine Zarroy   
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
Vraag 1: Ja, via de Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost (VRBZO). 
Vraag 2: Het rapport van de inspectie SZW en een plan van aanpak van VRBZO naar aanleiding van 
  de bevindingen uit het inspectierapport SZW zullen in december integraal aan het Algemeen 
  Bestuur VRBZO worden aangeboden. Tevens zullen de colleges worden geïnformeerd. 
Vraag 3: De VRBZO voldoet aan de eisen gesteld in de RI&E. 
Vraag 4: Burgemeester Blanksma heeft als DB lid van de VRBZO op 14 september 2015 een verzoek 
  tot bespreking van het onderwerp gedaan bij VRBZO. Brandweer Nederland heeft het  
  onderwerp nadrukkelijk op de agenda staan. Daarnaast werkt de VRBZO zelf ook aan 
  arbeidsveiligheid, onder andere in het samenwerkingsverband “Zuid 6 “(de 6 meest zuidelijk 
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  gelegen Veiligheidsregio’s van Nederland). Samen ontwikkelen zij beleid op het gebied van 
  arbeidsveiligheid en beroepsziekten.  
Vraag 5: De Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost hanteert een meldingsprotocol voor (bijna) ongevallen. 
  Medewerkers betrokken bij een inzet worden geregistreerd. Voor wat betreft het inrichten 
  van het registratieproces in relatie tot beroepsziekten volgt de VRBZO de landelijke  
  ontwikkelingen.  
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


